
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Motie:  Geen zonnepanelen op de Schouwbroekerplas? 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op maandag 11 juli en donderdag 14 
juli 2022 gehoord hebbende de beraadslaging over de Kadernota 2023, de 
Voortgangsrapportage 2022 en het Coalitieakkoord 2022-2026 
 
Constaterende dat:  
Er grote zorgen over de biodiversiteit zijn 
De raad en het college zich ervoor inzetten om de flora en fauna in onze stad zo goed 
mogelijk te beschermen 
Op 15 oktober 2015 de nieuwe Rode Lijst Libellen uit het Basisrapport 2011 van De 
Vlinderstichting door Staatssecretaris Sharon Dijksma van Economische zaken in de 
Staatscourant is gepubliceerd en dat de bescherming van kracht is sinds 1 januari 2016. 
 
 
Overwegende dat: 
-dat de rode lijst libellen onder meer ook bedreigde waterjuffersoorten omvat; 
-op en bij de Schouwbroekerplas waterjuffers en libellen aanwezig zijn; 
-de Schouwbroekerplas een plas moet zijn waar libellen, waterjuffers en ook andere  
  kwetsbare of  bedreigde  insectensoorten, vissen en amfibieën beschermd blijven. 
 
 
Draagt het college op om 
-door te gaan met de maximale aandacht voor de bescherming van de biodiversiteit; 
-hiervan uitgaande de raad te informeren over de bescherming van de biodiversiteit in, op  
 en bij de Schouwbroekerplas, mede rekening houdend met de Rode Lijst Libellen uit het  
 Basisrapport 2011; 
-dit te doen voordat de verdere actie/planvorming wordt ondernomen om zonnepanelen te  
 gaan plaatsen op de Schouwbroekeplas. 
 
 
 


